
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

                 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 15/02/2021 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:    Την κ. Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού 
 
 

ΘΕΜΑ:  «Ανάδειξη και προστασία του θολωτού τάφου των Τζαννάτων στην 
Κεφαλλονιά»  

 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 

Ο μυκηναϊκός τάφος των Τζαννάτων της Κεφαλονιάς είναι ο μεγαλύτερος θολωτός 
τάφος στα Ιόνια Νησιά και είναι μοναδικός στο είδος του. Θεωρείται, πως είναι ένας 
βασιλικός τάφος με σημαντικά ευρήματα. Παρά το γεγονός αυτό, η προστασία και η 
ανάδειξη του ανωτέρω μνημείου από τις αρμόδιες Αρχές δεν είναι η αναλογούσα και 
τα προβλήματα προβολής του εν λόγω χώρου μεγαλώνουν, αντί να 
αντιμετωπίζονται, όπως μας ανέφεραν περίοικοι του μνημείου. Επιπλέον, 
απουσιάζουν οι σύγχρονες προδιαγραφές για τη διασφάλιση της διευκόλυνσης της 
επισκεψιμότητας του εν λόγω αρχαιολογικού χώρου, όπως η σήμανση κ.α. Οι 
μελέτες, που αφορούσαν εργασίες για την προστασία του μνημείου 
οριστικοποιήθηκαν το 2016 και ακολούθως, υπογράφηκαν με την υπ. Αρ. 
187695/15338/1181/371/21.06.2016 ΥΑ. Ωστόσο, η απόφαση αυτή έμεινε στα 
χαρτιά, με του ίδιους τους κατοίκους να ανησυχούν για τι μέλλει γενέσθαι σχετικά με 
τα του μνημείου. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός 
 

1. Προτίθεσθε, αφενός, να προβείτε στην υλοποίηση της παραπάνω απόφασης, 
προκειμένου να διασφαλιστούν η προστασία, η στερέωση και η ανάδειξη του 
ανωτέρω μνημείου της Κεφαλονιάς, και αφετέρου, να διευκολύνετε με υποδομές 
σήμανσης και προσβασιμότητας την επισκεψιμότητα του εν λόγω χώρου; 
 

2. Προτίθεσθε να παρέμβετε στις αρμόδιες υπηρεσίες, ώστε να εγκριθεί το ταχύτερο 
δυνατόν το σχετικό Τεχνικό Δελτίο, που απαιτείται σύμφωνα με το τρέχον «ΕΣΠΑ»  
και θα αφορά στην υλοποίηση του παραπάνω έργου, όπως έχει σχεδιαστεί και 
προβλέπεται από τις προαναφερθείσες μελέτες; 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
https://www.inkefalonia.gr/aytodioikisi/90916-i-laiki-syspeirosi-argostoliou-gia-tin-anadeiksi-kai-prostasia-tou-tholotoy-tafou-ton-tzannaton 
https://www.inkefalonia.gr/koinonia/90922-i-prostasia-kai-i-anadeiksi-tis-mnimeiakis-mas-klironomias-den-einai-mono-ypothesi-grafeiokratias 
https://www.inkefalonia.gr/koinonia/90922-i-prostasia-kai-i-anadeiksi-tis-mnimeiakis-mas-klironomias  
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